

1. Record Nr.	UNINA9910149494403321
Autore	Tobias Perez Salim
Titolo	Religion, Immigration et Integration Aux Etats-Unis : Une Communauté Hispanique a New York
Pubbl/distr/stampa	Paris : , : Editions L'Harmattan, , 2015 ©2015
ISBN	9782336390673 2336390671 9782336740782 2336740788
Edizione	[1st ed.]
Descrizione fisica	1 online resource (358 pages)
Collana	Inter-National
Disciplina	305.868
Soggetti	Dominican Americans Hispanic Americans
Lingua di pubblicazione	Francese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Nota di contenuto	Les catholiques a New York : "de la persecution a la puissance" -- L'immigration dominicaine -- Les attaches transnationales des Dominicains -- La modernité américaine défie le catholicisme des Dominicains -- Un réseau transnational d'intégration religieuse des Hispaniques aux Etats-Unis -- La paroisse Notre-Dame-de-Lourdes et son rôle dans l'assimilation progressive et l'intégration des Dominicains -- La paroisse dans la formation du développement du capital social -- Modification de la foi chez les trois générations de paroissiens -- Les Hispaniques : le syndrome vers un protestantisme à l'américaines.
Sommario/riassunto	This book explores the integration of the Hispanic immigrant community, particularly Dominican Catholics, in New York City, focusing on their religious and social adaptation. Drawing on extensive fieldwork, interviews, and archival research, the author examines how the Catholic Church facilitates this population's incorporation into American society while documenting the gradual transformation of their religious practices over generations. The book highlights the role of the parish as both a cultural refuge and a bridge to mainstream society, emphasizing the interplay of faith, cultural identity, and

assimilation. It is a sociological study aimed at academics and readers interested in immigration, religion, and cultural integration in the United States.
